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کــوتــــاه

  آرمان ملی: رئیس جمهور با اشاره به 
سیاست های اعلامی جدید بانک مرکزی و 
امیدواری فعالان اقتصادی به اثربخش بودن 
آن، از مسئولان دستگاه های اجرایی خواست 
به بانک مرکزی کمک کنند تا سیاست های 
خود برای مدیریت بازار ارز را به شکل موفق 
اجرا و اعمال کند.  سید ابراهیم رئیسی صبح 

دیروز چهارشنبه در جلسه هیات دولت با اشاره 
به سیاست های اعلامی جدید بانک مرکزی و 
امیدواری فعالان اقتصادی به اثربخش بودن 
آن، از مسئولان دستگاه های اجرایی خواست 
به بانک مرکزی کمک کنند تا سیاست های 
خود برای مدیریت بازار ارز را به شکل موفق 
اجرا و اعمال کند. وی همچنین تاکید کرد 

نیاز  منابع مورد  بودجه  و  برنامه  سازمان 
وزارت بهداشت برای تامین دارو و تجهیزات 
را با اولویت تخصیص دهد. رئیسی در بخش 
دیگری از سخنانش با اشاره به سفر معاون 
اول رئیس جمهور به سیستان و بلوچستان و 
پیگیری مسائل و مطالبات اهالی شهرستان های 
مختلف استان، پاسخگویی و رفع مشکلات 
مردم را اولویت های دولت سیزدهم دانست. وی 
همچنین با اشاره به لزوم تسهیل در انجام امور 
گمرکی و مبادلات مرزی از نهادهای مسئول 
از جمله دستگاه دیپلماسی کشور خواست در 
زمینه برطرف کردن مشکلات تردد کامیون ها 
در مرز آستارا اقدامات لازم را انجام دهند. 
همچنین در یکصد و ششمین جلسه ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت که سه شنبه شب 
به ریاست سیدابراهیم رئیسی تشکیل شد، 
گزارش مرکز آمار ایران در حوزه اشتغال و 
وضعیت اقتصادی مطرح و بررسی شد. بر اساس 
گزارش جدید مرکز آمار ایران، نرخ بیکاری 
در فصل تابستان امسال از9.8 درصد به 8.2 
درصد در فصل پاییز کاهش یافته است. این 
رقم در تابستان سال گذشته در اوایل آغاز به 
کار دولت سیزدهم 9.4 درصد بوده است. در 
این جلسه همچنین رئیس کل بانک مرکزی 
گزارشی از آخرین وضعیت تحولات بازار سکه 

و ارز ارائه کرد.

 آرمان ملی – احسان اسقایی: نامش 
عزت ا... است و کنیه اش ضرغامی، اهل نازی آباد 
است و گاه  گاه درکنار ناصر ایمانی اصولگرا و 
عباس عبدی و شاید هم سید سعید حجاریان در 
موسسه رشد نازی آباد درخیابان شهید رجایی 
می نشیند. یک بار که به بهانه دعوت سیدعلی 
صنیع خانی رئیس موسسه، برای صرف افطار 
به موسسه رشد نازی آباد رفته بود، درکنار 
عمادالدین باقی نشست. دیدار او با باقی باعث 
برخی موضع گیری ها علیه او شد. اما ضرغامی 
پایگاه محکمی در جریان اصولگرایی دارد. 
عزت الله هرچند در جبهه اصولگرایان قرار دارد 
اما گه گاه نظراتی شبه اصلاح طلبانه می دهد که 
موجب واکنش هایی می شود که ضرغامی که 
پایگاه فکریش به اصولگرایان سنتی نزدیک است؛ 

چرا اینگونه می اندیشد؟
 طرح ضرغامی برای ورود اتباع 50 

کشور به ایران
ضرغامی که اکنون در دولت ابراهیم رئیسی 
کلید وزارت میراث  فرهنگی و گردشگری را 
در دست دارد نظراتی در ارتباط با این حوزه 
می دهد که انتظاری وجود ندارد که  او که در 
کابینه ابراهیم رئیسی است این سخنان و طرح ها 
را به زبان آورد. اخیرا ضرغامی طرحی را در دستور 
دارد که پر از حاشیه خواهد بود. ضرغامی درباره 
طرح اخیر وزارت میراث فرهنگی و گردشگری 
برای لغو روادید یک طرفه با برخی از کشورها به 
منظور توسعه گردشگری در کشور در حاشیه 
جلسه هیات دولت اعلام کرده: در قالب این 
طرح ما کشورهای دنیا را به پنج گروه تقسیم 
کردیم و معتقدیم که باید یک اقدام جمعی 

برای لغو روادید با تعدادی از کشورها انجام 
شود. حدود ۵۰ کشور را در این ارتباط در نظر 
گرفته ایم که باید با آنها لغو روادید کنیم. حتی 
لغو روادید یکطرفه. برخی فکر می کنند که لغو 
یکطرفه روادید ممکن است مشکلاتی را به لحاظ 
پروتکل های دیپلماتیک و یا در سطح سیاسی به 
وجود آورد؛ ولی من به عنوان مسئول گردشگری 
در کشور لغو روادید را به صورت یکطرفه مشکل 
نمی دانم. امارات با بیش از ۱۳۰ کشور به صورت 
یکطرفه لغو روادید کرده و این موضوع در مورد 
ترکیه نیز مصداق پیدا می کند و این کشور با 
حدود 8۰ کشور لغو روادید یکطرفه کرده است. 
این لغو روادید به صورت جمعی باشد، نه یک 

کشور خاص. 
 فضای باز اعلام کنیم

 ضرغامی ادامه داد: ما بعضا می بینیم که برخی 
از شهروندان برای دیدن یک کنسرت به یک 
کشور همسایه می روند که تعداد آنها زیاد است و 
اگر در داخل کشور با ضوابطی که داریم کنسرت 
خوبی برگزار شود، خیلی از آنها نمی روند به 
کشور همسایه تا در آنجا پول خرج کنند. اتفاقا 
معتقدم که توانمندی های ما در حوزه موسیقی 
و کنسرت های هنری خیلی زیاد است. البته یک 
نفر ممکن است که بخواهد خواننده خاصی را 
ببیند، ولی همه اینطور نیستند. باید یک فضای 
شاد و بازی ایجاد شود که خانواده ها بیایند و از این 
فضا استفاده کنند. امام)ره( به برخی از این افراد 
می گفت که شما اگر فلان تصویر را از تلویزیون 
می بینید و حالتان بد می شود به آن نگاه نکنید. 
بنابراین من تاکید بر این دارم که باید فضا را باز 
کنیم. مردم را درک کنیم، سختگیری به مردم 

نکنیم و همه این اقدامات را در چارچوب شرع 
و دستورات الهی انجام دهیم ؛ این موضوع باعث 
می شود که حتی گردشگری داخلی نیز تقویت 

شود.
 نگاه متفاوت ضرغامی 

اما  برخی در کابینه رئیسی هستند که حاضر 
نیستند با افکار فرهنگی ضرغامی کنار بیایند. در 
طول ماه های گذشته اظهار نظرهای متفاوت از 
وی شنیده شده است. وی در توئیتی در واکنش 
به حوادث اخیر نوشت: »بزرگترین منکر، بدبین 
کردن مردم نسبت به اساس دین است. نظام 
بن بست ندارد. تحولات اجتماعی را درک کنیم 
و برای آن برنامه داشته باشیم«.   همچنین او در 
توئیت دیگری آورده بود: »کومله و دمکرات و 
منافق کیلو چند؟ اجمالا مشغول بچه های دهه 
هشتادی خودمان شدیم. آن ها را درک نمی کنیم 
و آن ها هم ما را نمی فهمند. آن ها را دریابیم و عقب 
ماندگی ها و غفلت ها را جبران کنیم.« بعید است 
در کابینه   شاهد  موضع گیری علیه  وی نباشیم. 

 عزت الله سودای پاستور در سر دارد؟
به راستی چرا ضرغامی چنین می گوید؟ او در 
معنای واقعی از پایگاه فکری خود دور شده است؟ 
هرچند نباید او را سیاستمداری کهنه کار دانست 
اما نمی توان در زیرک بودن او شک کرد. او اکنون 
متمایزترین وزیر کابینه است بعید نیست او در 
اندیشه نشستن بر صندلی ریاست جمهوری 
باشد که چنین خود را در پایگاه روشنفکران نشان 
می دهد. او یک بار دیگر نیز سودای نشستن بر 
صندلی پاستور را کرده بود اما با واکنش نهادهای 
نظارتی روبرو شد. حال باید دید او شرایط را برای 

آینده خود چگونه  ایجاد خواهد کرد؟

یــادداشـــت
از پلیس خوب تا پلیس بد اروپا

سیدجلال ساداتیان
  سفیر اسبق ایران در بریتانیا

رئیس جمهور:  

دستگاه های اجرایی برای مدیریت بازار ارز به بانک مرکزی کمک کنند

عضوکابینه دراندیشه نشستن برصندلی ریاست جمهوری 

» فضای باز « ضرغامی
  باید یک فضای شاد و باز ایجاد شود که خانواده ها بیایند و از این فضا استفاده کنند

  واکنش جنتی به مصوبه 
پارلمان اروپا 

دبیر شورای نگهبان به اقدام پارلمان اروپا 
علیه سپاه پاسداران انقلاب اسلامی اشاره کرد 
و گفت: مصوبه پارلمان اروپا مبنی بر قرار دادن 
نام سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در لیست 
گروه های تروریستی ادامه تلاش های ناکامی 
است که دشمنان از ابتدای انقلاب برای 
متوقف کردن ایران اسلامی داشته اند. آیت ا... 
احمد جنتی اظهار داشت:  مهم ترین دلیل 
این دشمنی  با سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
این است که معادلات جهان سلطه را بی اعتبار 
کرده، از جمله اینکه گروهک تروریستی 
رئیس جمهور  اعتراف  به  که  را  داعش 
سابق آمریکا، مولود این کشور جنایتکار 
است، شکست داده است. وی تصریح کرد: 
کشورهای استعمارگری که دل شان برای 
دوران سلطه  ظالمانه شان بر ایران عزیز تنگ 
شده، بدانند اقتدار دست نیافتنی امروز ایران 
اسلامی، حاصل مقاومت مومنانه و عزتمند 
فرزندان رشید ایران اسلامی است، مقاومتی 
که در حال تکثیر در بین مردم آزاده جهان 
است و قطعا بساط ظلم آنها در عالم را جمع 

خواهد کرد. 

 کپی برداری از الگوی 
نابجای بیگانگان خطاست

یک عضو دفتر نشر آثار مقام معظم رهبری 
کپی برداری دولتمردان از الگوی نابجای 
بیگانگان برای تکریم بانوان ایرانی را خطا 
خواند.  مهدی فضائلی در توئیتر نوشت: کم 
نبوده اند بانوان بزرگ و عالی قدری که در 
کنار مردان بزرگ نقش آفرینی کرده اند. اما 
خطاست که دولتمردان برای تکریم آن ها از 
الگوی نابجای بیگانگان کپی برداری کنند. 

دلیل »خشم آمریکا از سپاه« 
سخنگوی وزارت خارجه در توییتی 
نوشت: اقدامات خصمانه رژیم آمریکا علیه 
ملت ایران از شمارش بیرون است. ناصر 
کنعانی ادامه داد:  ابعاد مختلف و متنوع ظلم 
و جنایات دولت های آمریکا علیه مردم ایران، 
به  خوبی کذب و سیاسی بودن ژست های 
حقوق بشری مقامات واشنگتن و استفاده 
ابزاری از آن را نشان می دهد. وی افزود: 
طراحی کودتا، حمایت همه جانبه از متجاوز 
در جنگ تحمیلی 8ساله، سرنگونی عامدانه 
هواپیمای مسافربری، اجرای جنگ ترکیبی، 
حمایت از منافقین تروریست و تحریم 
و فشار حداکثری علیه ملت ایران، تنها 
نمونه هایی از جنایات بی شمار رژیم آمریکا 
علیه ملت ایران است. دلیل خشم آمریکا از 
سپاه و ترویج دروغ و اتهام بی اساس علیه 
آن نیز روشن است؛ سپاه از ارکان اساسی 
قدرت ملی ایران، تحقیر کننده رژیم آپارتاید 
صهیونیستی و برهم زننده راهبردهای 

سلطه طلبانه آمریکا در منطقه است. 

اختلاس ۹۲ هزار میلیاردی 
نداشتیم

معاون اول قوه قضائیه اظهار داشت: 
سامانه ای در حوزه معاونت اول برای پیگیری 
پرونده های مهم و ملی تشکیل شده است. 
آدم  کرد:  تاکید  مصدق  حجت الاسلام 
غیرمسئولی مصاحبه می کند و می گوید در 
فلان شرکت 92 هزار میلیارد اختلاس شده 
است. جامعه حق دارد که بررسی کند این 
92 میلیارد کجاست؟ ما بررسی کردیم و 
دیدیم این چیزی که گفته شده نبوده است. 
اگر چه تخلفی بوده ولی 92 هزار میلیارد 
نیست . قوه قضائیه وارد بررسی شد و تا این 
لحظه کارشناسی های انجام شده حاکی 
است که حداقل بیش از ۵۰درصد مبلغی که 
عنوان شده نبوده است. چرا جامعه را متشنج 
می کنید؟ یکی از دستورات رهبری این بوده 
که امنیت روانی ایجاد شود. وی افزود: بیش 
از ۵۰ مورد از ساختارهای فسادزا شناسایی 
شده که انشاءا... در عمل خواهیم دید نتیجه 

چه خواهد بود. 

سرلشکر باقری صفحه ای در 
شبکه های اجتماعی خارجی ندارد

مرکز ارتباطات و تبلیغات دفاعی ستاد 
کل نیروهای مسلح اعلام کرد: سرلشکر 
باقری صفحه ای در شبکه های اجتماعی 
خارجی در فضای مجازی ندارد.  مرکز 
کل  ستاد  دفاعی  تبلیغات  و  ارتباطات 
نیروهای مسلح در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
»پیرو اطلاع رسانی های قبلی تأکید می شود 
که سرلشکر پاسدار محمد باقری رئیس 
ستاد کل نیروهای مسلح هیچ صفحه ای 
در شبکه های اجتماعی و پیام رسان های 
خارجی از جمله توئیتر، اینستاگرام، تلگرام 
و... نداشته و اخبار مربوط به ایشان از طریق 
روابط عمومی و مرکز ارتباطات و تبلیغات 
دفاعی ستاد کل نیروهای مسلح و صفحه 
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اطلاع رسانی می شود. لازم به ذکر است هر 
گونه فعالیت در شبکه های اجتماعی، خارج 
از چارچوب یادشده به نام رئیس ستاد کل 

نیروهای مسلح فاقد اعتبار است.«

اعضای 12 تیم تروریستی 
در ایران دستگیر شدند  

دستگیری  از  اطلاعات  وزیر    
اعضای ۱2 تیم تروریستی وابسته 
خبر  ایران  در  صهیونیستی  رژیم 
داد و گفت: این تیم های تروریستی 
قصد داشتند با عملیات های مختلف 
انتقام شکست های اخیر را  بگیرند. 
حجت الاسلام سید اسماعیل خطیب 
شامگاه سه شنبه در آیین تکریم و 
معارفه مدیرکل اطلاعات استان زنجان 
با ابراز اینکه دشمن در مقابل وحدت و 
انسجام مردم، مسئولان، فرهیختگان 
و نخبگان دچار استیصال شده است، 
اظهار داشت: دست دشمنان با هر 
توطئه ای برای مردم رو شده است. وی 
افزود: دشمن با ایجاد جنگ جهانی 
رسانه ای قصد ناامید کردن مردم ایران 
نسبت به خدمات نظام را دارد ولی 
وحدت و انسجام بین مردم و مسئولان 
بار دیگر تداوم بخش پیروزی ها شد. 
وزیر اطلاعات به فتنه های اخیر در 
کشور اشاره و عنوان کرد: عبور از 
فتنه ها با رهنمودهای رهبر فرزانه و 
حکیم و اتحاد مردمی صورت گرفته 
است و همدلی و اقتدار نتیجه این 
امنیت است. وی تصریح کرد: دشمن 
از دشمنی خود دست نخواهد کشید و 
همواره به فکر توطئه های جدید است.

ویـــــــژه
  اتخاذ تصمیمات مهم 

برای سیستان و بلوچستان
آرمان ملی: شورای برنامه ریزی و توسعه استان سیستان و 
بلوچستان با حضور معاون اول رئیس جمهور، سه تن از اعضای 
دولت، هشت نماینده مجلس و کلیه مسئولان و مدیران استانی در 
زاهدان برگزار و ضمن بررسی وضعیت مصوبات سفر رئیس جمهور، 
تصمیماتی راهگشا برای حل مسائل فوری و اساسی این استان 
گرفته شد.  محمدمخبر در ابتدای این جلسه که در پایان یک 
سفر فشرده و بازدیدهای میدانی تشکیل شد، پس از ارائه گزارش 
استانداری، اجرای مصوبات سفر رئیس جمهور را موضوعی مهم 
و جدی خواند که باید به صورت مداوم پیگیری شده و برای حل 
مشکلات احتمالی در مسیر اجرای پروژه ها برنامه ریزی شود. وی 
با اشاره به تلاش گسترده و سنگین دولت سیزدهم در راستای حل 
مشکل خشکسالی و تنش آبی در این استان، خاطرنشان کرد: احیای 
استان سیستان و بلوچستان و افزایش امنیت و اشتغالزایی در گرو 
حل مشکلات آب در این استان است و دولت برنامه و تمرکز ویژه ای 
برای حل مشکلات آب استان دارد. مخبر ساخت چندین سد، 
خطوط انتقال آب، تصفیه خانه ها و استخراج آب های زیرزمینی و 
ژرف را از مهم ترین اقدامات دولت در زمینه آب این استان برشمرد و 
گفت: در این سفر 9۳ هزار میلیارد تومان در زمینه مسأله آب استان 
تصمیم گیری شده است. وی اجرای طرح های گاز رسانی به استان 
سیستان و بلوچستان در دولت سیزدهم را بی سابقه توصیف کرد و 
ادامه داد: اعطای مجوز انتقال ۵2۰ کیلومتر خط لوله فرآورده های 
نفتی به این استان، گازرسانی به جنوب استان، تقویت فشار خطوط 
انتقال و احداث ۷۱ جایگاه سوخت جدید با نصب تجهیزات به 
صورت رایگان بخشی از اقدامات پیش رو برای کاهش مشکلات 
سوخت و انرژی در استان است. وی اجرای طرح های گاز رسانی 
به استان سیستان و بلوچستان در دولت سیزدهم را بی سابقه 
توصیف کرد و ادامه داد: اعطای مجوز انتقال ۵2۰ کیلومتر خط 
لوله فرآورده های نفتی به این استان، گازرسانی به جنوب استان، 
تقویت فشار خطوط انتقال و احداث ۷۱ جایگاه سوخت جدید 
با نصب تجهیزات به صورت رایگان بخشی از اقدامات پیش روی 
برای کاهش مشکلات سوخت و انرژی در استان است. معاون اول 
رئیس جمهور با اشاره به برودت شدید هوا در استان در روزهای 
گذشته و خسارات وارده به کشاورزان، دامداران و عشایر تصریح 
کرد: روال عادی زندگی مردم پس از این سرمازدگی دچار اختلال 
شده که در این راستا تصمیم گرفته شد تا دام سبک دامداران تهیه و 
خسارات وارده بیشتر جبران شود. همچنین کمک ها و تسهیلاتی در 
اختیار کشاورزان و صاحبان گلخانه های آسیب دیده قرار می گیرد. 
مخبر با اشاره به دغدغه مسئولان استانی درخصوص هزینه قبوض 
برق به دلیل استفاده بالای مردم از برق برای گرمایش پس از برودت 
هوا در روزهای گذشته، افزود: در بخش هایی از استان که مردم به 
دلیل سرما و نبود سوخت مجبور به استفاده از وسایل گرمایشی 
برقی شده اند، میزان مصرف بیشتر نسبت به ماه گذشته محاسبه و 

هزینه های مرتبط با این مصرف اضافی بخشیده می شود.  

  آرمان ملی: رئیس قوه قضائیه گفت: تأکید 
ما در دستگاه قضائی آن است که نظارت و رفع 
کاستی ها و نواقص را از مجموعه خودمان آغاز 
کنیم.  حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای در جمع قضات دادگاه عالی و دادسرای 
انتظامی قضات، ضمن تبریک و تهنیت فرا 
رسیدن ماه رجب المرجب، اظهار کرد: از 
خداوند مسألت داریم که همواره دلسوز و 
خیرخواه مردم باشیم و انگیزه اصلی ما ایجاد 
محبت و خیرخواهی در ابنای بشر باشد. رئیس 
دستگاه قضا با بیان اینکه سرمایه اصلی در 
دستگاه قضائی عامل و نیروی انسانی آن است، 
خطاب به قضات دادگاه عالی و دادسرای 
انتظامی قضات گفت: شما می توانید در 
تعیین بهترین روش ها و شاخص ها و ملاک ها 
برای جذب و به کارگیری مستعدترین و 
انسانی، کمک کار  نیروهای  شایسته ترین 
دستگاه قضائی باشید. وی با اشاره به اهمیت 
مقوله آسیب شناسی و کارویژه نهادهای 
نظارتی در پیشبرد این امر خطیر گفت: هر 
دستگاه نظارتی باید به بررسی و سنجش 
نقاط ضعف و قوت افراد و مجموعه های تحت 
نظارت خود مبادرت ورزد و راه ها و روش های 
بهبود و ارتقای اوضاع در آن افراد و مجموعه ها 
و کاستن و تقلیل نقص ها و آسیب های آنها را 
شناسایی و تعیین کند؛ دادگاه عالی و دادسرای 
انتظامی قضات واجد چنین نقش و کارویژه ای 
است.  محسنی اژه ای با بیان اینکه تأکید ما 
در دستگاه قضائی آن است که نظارت و رفع 
کاستی ها و نواقص را از مجموعه خودمان آغاز 

کنیم، گفت: ما تأکید داریم که مقوله صیانت 
و رفع نواقص را از دستگاه خودمان و از حوزه 
کاری خود شروع کنیم؛ و این فرهنگ و اصل را 
مبنا قرار دهیم که اشخاص حاضر در دستگاه 
به صورت صادقانه و خالصانه و دلسوزانه و به 
دور از انگیزه های مبتنی بر مچ گیری، آیینه 
یکدیگر باشند. رئیس قوه قضائیه با اشاره 
به تأکیدات و سفارش های خود به مقامات 
دادگاه عالی و دادسرای انتظامی قضات تصریح 
کرد: در بدو تصدی مسئولیت ریاست در 
دستگاه قضا به حجت الاسلام والمسلمین 
موحدی آزاد دادستان وقت انتظامی قضات 
که اکنون ریاست دادگاه عالی را بر عهده دارد، 
تأکید کردم که بالغ بر هزار قاضی شایسته و 
برتر را به من معرفی کند تا من بتوانم از این 

تعداد، اشخاصی را به عنوان مدیر در بخش های 
مختلف دستگاه قضائی انتخاب کنم؛ چرا 
که اعتقاد دارم مدیر یک مجموعه از جهات 
مختلف می تواند اثرگذاری بالایی در مجموعه 
تحت مسئولیت خود داشته باشد. محسنی 
اژه ای در ادامه، با اشاره به اهمیت رضایتمندی 
مردم و مراجعان از دستگاه قضائی و حفظ 
کرامت آنها، بیان داشت: صرف نظر از رضایت 
آن بخش از مردم و مراجعان به دستگاه قضائی، 
شما قضات دادگاه عالی و دادسرای انتظامی 
قضات نسبت به احصاء مستمر علل نارضایتی 
بخشی از مردم از دستگاه قضائی اهتمام داشته 
باشید و این علل نارضایتی را از حیث اهمیت و 
اولویت، دسته بندی نمایید تا بتوانید نسبت به 
رفع سریع و ریشه ای آنها اقدام کنید. رئیس قوه 
قضائیه در ادامه گفت: باید بتوانیم از اختیارات و 
مسئولیت هایی که داریم در جهت نفع رساندن 
به مردم، بیش ترین استفاده را ببریم؛ لذا تأکید 
من به شما قضات دادگاه عالی و دادسرای 
انتظامی قضات آن است که بررسی کنید آیا 
به نحو کامل و با تمام ظرفیت از این اختیارات 
و مسئولیت هایی که از آنها برخوردار هستید، 
بهره می برید یا خیر؟ شما عناصر مؤثری در 
ارتقای دستگاه قضائی هستید. محسنی اژه ای 
با اشاره به رسالت خطیر و نقش برجسته ای 
که دستگاه قضائی در جامعه دارد، تصریح 
کرد: اگر دستگاه قضائی مقتدر و صحیح العمل 
باشد از بسیاری از اعوجاج ها جلوگیری می کند 
و چنانچه در اینجا آسیب به وقوع بپیوندد، 

بسیاری از نقاط دیگر نیز آسیب می بینند.

رئیس قوه قضائیه: 

رفع نواقص را از مجموعه خودمان آغاز کنیم

  همایش
 خانه احزاب ایران 

خانه  انتخابات  کمیته  رئیس   
از  ایران در گفت وگویی  احزاب 
برگزاری همایش این خانه در روز 
شنبه مورخ ۱4۰۱/۱۱/8 از ساعت 
۱4 الی ۱۷ در محل تالار وزارت 
کشور با عنوان آسیب شناسی دو 
انتخابات اخیر در جمهوری اسلامی 
ایران خبر داد. مصطفی کواکبیان 
گفت: همانگونه که قبلًا چندین 
همایش از سوی کمیته روابط بین 
الملل در وزارت کشور برگزار کردیم 
در دوره جدید فعالیت خانه احزاب 
هم با پیشنهاد کمیته انتخابات و 
مصوبه شورای مرکزی قرار است 
با حضور و سخنرانی وزیر کشور 

همایش مذکور برگزار شود . 

دولت دخالتی در بورس 
کالا و شورای رقابت 

نمی کند

  سخنگوی دولت درباره موضع 
دولت نسبت به عرضه خودرو در بورس 
اظهار کرد: نگاه دولت این است که 
بررسی کنیم که شیوه بهتری برای 
مردم یعنی مصرف کننده واقعی وجود 
داشته باشد که محصول با کیفیت بهتر 
و قیمت مناسب تر در اختیار مردم 
قرار گیرد. باید اجازه دهیم تا نظر 
نهادهای کارشناسی و کارشناسان 
این حوزه گرفته شود تا هر شیوه ای 
که مناسب تر است، انتخاب شود. علی 
بهادری جهرمی گفت: اینکه دلالان 
بخواهند تاثیرگذاری داشته باشند و 
سودی به جیب دلالان برود، یا اینکه 
از سوی دستگاه های نظارتی یا هر 
تخصصی  نهادهای  به  مجموعه ای 
و کارشناسی فشار وارد شود تا این 
نهادها با اعمال فشار تصمیم گیری 
مشکلات  استمرار  اثرش  کنند، 
چند ده ساله ای است که در حوزه 
خودرو داشته ایم. وی افزود: باید اجازه 
دهیم نظرات نهادهای کارشناسی این 
حوزه گرفته شود و هر شیوه ای که 
مناسب تر و به نفع مردم است، انجام 
شود. دولت از این منظر دخالتی در کار 
نهادهای تخصصی نمی کند تا بهترین 
شیوه به نفع مصرف کننده اعمال شود. 

   اروپایی ها طرحی هایی را در مورد ایران در دستور کار قرار 
دادند که به استراتژی یا بهتر بگوییم طرح پلیس خوب و پلیس 
بد علیه ایران بازمی گردد. از این منظر در یک نهاد اروپایی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی را نهادی تروریستی دانسته و برای 
تصویب نهایی آن بعد از سر و صدای فراوان در نهادی دیگر 
تصمیم می گیرند که تنها اقدام به تحریم این نهاد نظامی ایران 
بکنند وعملا تروریست نام نهادن سپاه پاسداران را از دستور کار 
خود خارج می کنند. از ابتدا مشخص بود که اروپایی ها و به طور 
کل غربی ها به دنبال تنشی جدید در منطقه با ایران نبودند اما 
برای اینکه به اهدافشان دست یابند، به دنبال تضعیف جایگاه 
ایران در منطقه و همچنین تضعیف اقتصاد ایران هستند. از 
این منظر به دنبال آنند که ایران را با مکانیزم های مختلف حتی 
اسنپ بک، تضعیف کنند.  تحریم و تروریستی نامیدن سپاه 
پاسداران انقلابی اسلامی مساله ای را برای آنها حل نمی کند 
اما اینکه به تحریم اقتصادی ایران ادامه دهند تا جایی که میزان 
فروش نفت ایران را از مقدار فعلی کمتر کنند،  شاید برای آنها 
ثمراتی داشته باشد تا در پس فشارهای اقتصادی بر تهران، 
برنامه هایی که در مورد ایران طراحی کرده اند را اجرایی کنند. 
همه راه های ممکن که وضعیت ایران را  سخت تر بکند را مادام 
و تا زمانی که مشکلات و چالش های ایران و غرب ادامه داشته 
باشد، مد نظر دارند. حتی شواهدی نیز در این زمینه وجود دارد 
از جمله رایزنی هایی که غربی ها با چین در دستور کار دارند تا 
چین نفت خود را از شرکای جدید خود در منطقه تامین کند. 
به طوری که خرید نفت از ایران را تا آنجا که می تواند کاهش 
دهند تا از این طریق فشار اقتصادی علیه ایران افزایش یابد. 
تحریم سپاه و حتی تروریست نامیدن سپاه فایده ای برای آنها 
ندارد.  از این منظر عملا تروریست نامیدن سپاه را از دستور کار 
خارج کرده اند. شواهد نشان می دهد که غربی ها به هیچ وجه در 
شرایط کنونی به دنبال رویارویی با تهران نیستند. در این معنا 
که درگیری آنها با ایران، درگیری نظامی نخواهند بود. از این 
منظر سایر برنامه های خود را در برابر ایران اجرا می کنند تا اگر 
توانستند توان هر گونه حرکتی را با ایجاد چالش های اقتصادی 
از ایران سلب کنند. به نظر می رسد این هدف؛ هدف اصلی 
آنهاست چرا که برخورد نظامی با ایران در شرایط کنونی که ایران 
به کوچک ترین کنشی واکنش سخت نشان می دهد، مساله ای 
را برای آنها حل نخواهد کرد. ایران در برابر هر حمله نظامی از 
توان موشکی و پهپادی خود استفاده خواهد کرد و توان تمامی 
متحدان آنها و پایگاه های نظامی آنها را مورد  حمله قرار خواهد 
داد. از این منظر هرگونه برخورد با تهران را از دستور کار خارج 
خواهند کرد و بر روی کاهش مداوم درآمدهای ایران متمرکز 
خواهند شد. آنها بیمی ندارند که با فشار بر ایران موقعیت مردم 
را هم تا آنجا که ممکن است تضعیف کنند این برنامه از دو طریق 
در دستور کار آنهاست بخشی از آن آغاز شده و با تحریم هایی که 
علیه ایران وضع می کنند؛ این مسیر را ادامه خواهند داد و در این 
شرایط اسنپ بک را علیه ایران فعال  و 6 قطعنامه شورای امنیت 
را علیه ایران فعال کنند تا فشارهای اقتصادی علیه ایران افزایش 

یابد تا اینکه بخواهند هزینه برخورد نظامی با ایران را بپردازند. 


